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BR-01.0012.1.4.6.2016 

Protokół Nr 28/2016 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa odbytego w dniu 11 kwietnia 2016 roku 

                                           w Sali Portretowej UMK.  

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Edward Porębski - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji,  Marcin Korusiewicz – p.o Dyrektora Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu, Wacław Skubida – Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej,  Łukasz Szewczyk – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 

oraz inni  zaproszeni goście. Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego 

na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 14.00 otworzył posiedzenie Komisji.  

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.Informacja Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie  studium Rozwoju systemu transportu 

  Miasta Krakowa w tym budowa metra. 

2.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych 

  przejazdów środkami Komunikacji Miejskiej w Krakowie (druk nr 789). 

3.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych 

   przejazdów środkami Komunikacji Miejskiej w Krakowie (druk nr 790). 

4.Sprawy bieżące. 

5.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie  studium Rozwoju systemu 

transportu   Miasta Krakowa w tym budowa metra. 

 

Łukasz Szewczyk - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej dokonał 

prezentacji multimedialnej na temat „Studium Rozwoju Systemu Transportu   Miasta 

Krakowa w tym budowa metra.” Materiały stanowią załącznik do protokołu. 

W dyskusji  w której udział wzięli: Michał Drewnicki, Grzegorz Stawowy, Wojciech 

Wojtowicz, Edward Porębski zwrócono uwagę między innymi na: przebieg trasy metra, trasę 

dla metrobusa, harmonogram prac, wybór wariantu rozwoju transportu, rozbudowę szybkiego 

tramwaju z tunelem, koszty rozbudowy systemu transportu. 

Odpowiedzi i dodatkowych wyjaśnień  udzielił Łukasz Szewczyk. 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych 

  przejazdów środkami Komunikacji Miejskiej w Krakowie (druk nr 789). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych   przejazdów środkami 

Komunikacji Miejskiej w Krakowie przedstawił Marcin Korusiewicz – p.o Dyrektora Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu. Proponuje się objęciem uprawnieniem do 

bezpłatnych przejazdów środkami komunikacji miejskiej w Krakowie harcerzy ze Szczepu nr 

10. Ocenia się, że ustanowienie uprawnienia do bezpłatnych przejazdów środkami 
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komunikacji miejskiej 20 harcerzom może skutkować nieuzyskaniem możliwych dochodów 

budżetu Miasta ze sprzedaży biletów w kwocie ok. 1240 zł. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Komisja w obecności 14 członków Komisji -  14 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymujących się”(jednogłośnie)   pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych   przejazdów środkami 

Komunikacji Miejskiej w Krakowie (druk nr 789).(Opinia Nr 38/2016 z 11 kwietnia 

2016r.). 

 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych 

przejazdów środkami Komunikacji Miejskiej w Krakowie (druk nr 790). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych    przejazdów środkami 

Komunikacji Miejskiej w Krakowie omówił Marcin Korusiewicz – p.o Dyrektora Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu. W dniach 18 kwietnia do 24 kwietnia 2016 r. 

odbędzie się w Krakowie trzecia edycja Międzynarodowego Festiwalu Teatru Ukraińskiego 

„Wschód-Zachód”. Do udziału zostało zaproszonych 25 teatrów. W imprezie weźmie łącznie 

udział 360 osób (artystów oraz organizatorów i wolontariuszy); w tym 170 osób to dzieci, 

młodzież i studenci, a 190 – dorośli oraz emeryci. Proponuje się objęciem do bezpłatnych 

przejazdów środkami komunikacji miejskiej w Krakowie uczniów Gimnazjum Anne-Frank 

wraz z opiekunami, którzy będą przebywać w Krakowie w ramach wymiany partnerskiej 

z Zespołem szkół Ogólnokształcących nr 2 um. Uniwersytetu Jagiellońskiego. W 2016 roku 

Kraków jest organizatorem 15. Edycji międzynarodowego biegu maratońskiego Cracovia 

maraton, w którym uczestniczyło będzie około 7000 zawodników, a także 10. Edycji 

Międzynarodowych Mistrzostw Krakowa w Biegach Górskich – Bieg Trzech Kopców, w 

którym uczestniczyło będzie około 2500 zawodników oraz 3. Edycji Cracovia Półmaratonu 

Królewskiego, w którym uczestniczyło będzie około 7000 zawodników. Realizatorem imprez 

jest Zarząd Infrastruktury Sportowej. Corocznie organizowaną imprezą pod auspicjami 

Komisji Europejskiej jest Europejski Tydzień Zrównoważonego Transportu oraz Europejski 

dzień bez Samochodu – w ramach tej kampanii proponuje się ustanowienie w dniu 22 

września 2016 r. prawa do bezpłatnych przejazdów środkami komunikacji miejskiej w 

Krakowie dla osób okazujących dowód rejestracyjny wraz z osobami im towarzyszącymi – 

łącznie w liczbie zgodnej z wpisem określającym liczbę miejsc siedzących w samochodzie. 

Komisja w obecności 14 członków Komisji -  14 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymujących się”(jednogłośnie)   pozytywnie zaopiniowała  projekt  

uchwały w sprawie ustanowienia uprawnień do bezpłatnych    przejazdów środkami 

Komunikacji Miejskiej w Krakowie (Opinia Nr 39/2016 z 11 kwietnia 2016r.). 

 

Ad.3 

Sprawy bieżące. 

 

W sprawach bieżących głos zabrali: Anna Szybist, Wojciech Wojtowicz, Grażyna 

Fijałkowska,  Andrzej Mazur, Józef Jałocha, Włodzimierz Pietrus, Grzegorz Stawowy, 

Michał Drewnicki, Jakub Kosek, Łukasz Słoniowski zwrócono uwagę m.in. na: 

1. staw Płaszowski, 

2. protest na ul. Kocmyrzowskiej, 

3. budowę chodników na ul. Cechowej, 

4. zabudowę terenów wzdłuż ul. Wrocławskiej, 

5. budowę szybkiej kolei aglomeracyjnej w Swoszowicach, 
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6. smoczy skwer os. Kalinowe, 

7. rozbudowę układu wzdłuż  torów w Dzielnicy IV, 

8. uruchomienie przystanku na oś. Złocień, 

9. budowę wiaty przystankowej na Piaskach, 

10. czasową preferencję na światłach dla mieszkańców Bodzowa. 

 

 

Ad.4 

Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

15.20 zamknął posiedzenie.                                                         

         

          

 

 

 

         Przewodniczący Komisji                       

        

        Edward Porębski 

 

 

 

 

 

Protokołowała  

Beata Czepiec 
 


